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Abstract (en)
[origin: US4392975A] An activating composition for bleaching textiles with peroxide products, containing an activator of the cyanamide type or
derivative thereof, further contains a ternary protective mixture comprising a magnesium silicate precipitated in the finely divided powder state, a
sequestering agent of the acetic type, preferably organoacetic, and a sequestering agent of the phosphonic type, preferably organophosphonic. The
composition finds its application in activation of bleaching at moderate temperature with protection of textile fibers, of household washing powders at
moderate temperature (30 DEG to 60 DEG C.) or any temperature (up to 90 DEG C.).

Abstract (fr)
Composition activante, pour le blanchiment des textiles au moyen de produits peroxydés, contenant un activeur du type cyanamide et dérivés.
Selon l'invention la composition contient en outre un mélange protecteur ternaire comprenant un silicate de magnésium précipité à l'état de
poudre finement divisée, un séquestrant du type acétique, de préférence organoacétique, et un séquestrant du type phosphonique, de préférence
organophosphonique. La composition trouve son application dans l'activation du blanchiment à température modérée avec protection des fibres
textes, des lessives ménagères à température modérée (30 à 60°C) ou toutes températures (jusqu'à 90°C).
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